
 

Vážení občané,  
 

před vámi jsou poslední zprávy roku 2014. Nedávno proběhly volby      
a také 1. - ustavující - zasedání nového zastupitelstva městyse. Velice si vážím 
vaší důvěry, kterou jste mi svými hlasy projevili. Byl jsem opět zvolen do čela 
našeho městyse a chci vám slíbit, že budu svoji funkci vykonávat svědomitě a 
také se budu snažit hájit zájmy městyse i vás občanů. 

Před námi jsou velké úkoly, o kterých vás budu průběžně informovat. 
Máme připravený projekt na dostavbu školy. Podali jsme 2 žádosti o dotaci a 
stále doufáme, že budou „vyslyšeny“ a náročnou investiční akci nebudeme 
muset financovat jen z našich prostředků. 

Ještě složitější bude příprava projektu a následně výstavba nové 
splaškové kanalizace, neboť současný technický stav již nebude tolerován 
příslušnými institucemi. Protože tato investice se bude dotýkat každého z nás, 
určitě proběhne mnoho společných jednání, při kterých se budeme nad 
problémy setkávat. Věřím, že i tento nelehký úkol zvládneme. 

Závěrem mého krátkého příspěvku mi dovolte nejprve poděkovat 
zastupitelům a členům komisí, kteří s uplynulým volebním obdobím práci pro 
městys dokončili. 

Poděkování za náročnou práci patří i zastupitelům městyse a členům 
komisí a výborů, kteří se mnou pokračují dále. Velice si jejich práce vážím. Přeji 
jim, aby se náročná činnost dařila a všechny dobré nápady se mohly s chutí 
realizovat. 

V neposlední řadě mi ještě dovolte, abych tímto způsobem také 
poděkoval za dobrou a spolehlivou práci všem zaměstnancům úřadu městyse, 
našim dobrovolným hasičům a také vám, občanům, kteří jste v průběhu roku 
jakkoli, třeba i malou měrou, pomáhali. 

S blížícím se koncem roku vám přeji klidné a spokojené vánoční svátky a 
do nového roku hodně zdraví, trpělivosti a také tolerance. 
 

Jiří Kaplan, starosta městyse 
---------------- 

 
Kulturní komise 
 

  přeje všem doudlebským občanům příjemné prožití svátků vánočních a 
po celý nadcházející rok především hodně zdraví a spokojenosti a to i přes to, 
že v letošním adventním čase budou všichni milovníci koled a vánočních písní 
ochuzeni o tradiční koncert. Místní kostel se opravuje a náš městys nemá jiné 



vhodné místo pro pořádání takovéto kulturní akce. Věříme však, že v příštím 
roce se se všemi hudbymilovnými příznivci opět setkáme. 
 

Kateřina Čižinská, předsedkyně KK 
 

 

Změny v povolování kácení dřevin 
 

S účinností od 1. listopadu 2014 byla vyhláškou č. 222/2014 Sb. 
novelizována vyhláška Ministerstva životního prostředí č. 189/2013 Sb., o 
ochraně dřevin a povolování jejich kácení, která upravuje povolování kácení 
dřevin rostoucích mimo lesní půdní fond. 

Hlavní změnou oproti dosavadnímu stavu je úprava 
kácení v zastavěném území, kde nově platí režim kácení bez 
povolení pro ovocné dřeviny rostoucí na pozemcích v 
zastavěném území evidovaných v katastru nemovitostí jako druh 
pozemku zahrada, zastavěná plocha a nádvoří nebo ostatní 

plocha se způsobem využití pozemku zeleň. 
                                                                                                       Alena Červinková 

 
Náboženská obec Církve československé husitské, místní obec Doudleby nad 
Orlicí, Husův sbor, farářka  - administrátorka   Mgr. Alena Naimanová,  
Vánoční bohoslužby: středa 24. 12. ve 21 hodin (Štědrý den) 
Bohoslužby obvykle každou 1. a 3. neděli v měsíci v 10 hodin 
  v lednu:  4. a 18. 1. v 10 hodin 

v únoru:  1. a 15. 2. v 10 hodin 
v březnu: 1. a 15. 3. v 10 hodin (2. a 4. postní neděle) 
 

 

Složení zastupitelstva městyse po podzimních volbách 
 
Starosta městyse: Jiří Kaplan 
 

Místostarosta městyse: Jiří Skalický 
 

Rada městyse:  Ing. Miroslav Dolek (zároveň člen finančního výboru) 
     Ing. Ivan Keprta (zároveň předseda finančního výboru) 
  Jaroslav Suchomel (zároveň člen komise životního prostředí) 
 

Členové zastupitelstva městyse: 
Mgr. Kateřina Čižinská – předsedkyně kulturní komise 
Lenka Divíšková – členka komise zdravotní a sociální 
Leopold Dvořák – předseda kontrolního výboru 
Ing. Jan Fetters – předseda komise životního prostředí, člen stavební komise 
Petr Hašek – člen komise životního prostředí 
Jana Klapalová – předsedkyně komise zdravotní a sociální 
Ota Kopsa – předseda stavební komise, člen finančního výboru 
Marek Pavlovský – člen finančního výboru 
Jiří Pátek – člen stavební komise 
Ing. Pavel Štěpánek – člen stavební komise 
 

Dále byly zřízeny: 
 

Finanční výbor – předseda Ing. Ivan Keprta, členové: Ing. Miroslav Dolek, Ota 
Kopsa, Tomáš Zemánek, Marek Pavlovský 
 

Kontrolní výbor – předseda Leopold Dvořák, členové: Libor Skalický, Roman 
Michálek, Ing. Jana Daňková, Ing. Jana Dvořáková 
 

Stavební komise – předseda Ota Kopsa, členové: Jiří Pátek, Ing. Pavel Štěpánek, 
Ing. Jan Fetters, Jaromír Boháč, Jiří Štefek 
 

Kulturní komise – předsedkyně Mgr. Kateřina Čižinská, členové: Ing. Eva 
Abelová, Helena Hájková, Vlasta Hlaváčková, Dana Kalousová, Dagmar 
Potštejnská 
 

Komise životního prostředí – předseda Ing. Jan Fetters, členové: Petr Hašek, 
Jaroslav Suchomel 
 

Komise zdravotní a sociální – předsedkyně Jana Klapalová, členové: Lenka 
Divíšková, Eva Čevelová, Ivona Zemanová, Hana Geršlová, Dana Mikulecká 
 
 
 



Úhrada poplatků  v roce 2015  
 

  
Svoz a likvidace komunálního odpadu – popelnice 
(každý lichý týden) 
Částka:   480,- Kč / osoba s trvalým pobytem / rok  
              480,- Kč / objekt určený k individuální rekreaci 
a za objekt s podnájemníky bez trvalého pobytu 
v Doudlebách n. O. 
               podnikatelé  97,- Kč včetně 21 % DPH za jednu popelnici         
                                                        o objemu 110 litrů/ jeden svoz   

      splatnost do:  31. 3. 2015 
 

POZOR: Na základě sdělení svozové firmy se sjednocuje termín platnosti 
známek (vylepovaných na popelnici) a tím také splatnosti poplatku za svoz 

komunálního odpadu, a to do 31. 3. běžného roku. 

 
Upozornění: Svozová firma dále upozorňuje, že nemá 
technické zařízení, které by umožňovalo svoz netypických 
odpadových nádob, tzn. vyváženy budou pouze klasické 
plastové a kovové popelnice. 

 
Poplatek za psa 
 Částka:  100,- Kč u rodinného domku 
  250,- Kč v činžovním domě 

      splatnost do:  31. 3. 2015 
 
Pronájem pozemků 
Částka:  dle nájemní smlouvy        splatnost do:  31. 3. 2015 
Stočné     
Paušální platby zpětně za rok 2014    16,51 Kč/m3  + 15 %  DPH 
                                                splatnost do:  31. 3. 2015 
Dle odečtu vodoměrů za rok 2015      17,35 Kč/m3  + 15 % DPH             
                                                        splatnost do:  průběžně 
 

   Místní knihovna  
 

Pod stromeček knihu! 
Stalo se zvykem, že knihovna na sklonku roku nabízí ke koupi nové 

knížky. Fantasy, dobrodružné a krimi romány, dívčí čtení i něco pro kluky je 
určeno hlavně mladým čtenářům. Pohádky, leporela i se zvuky, samolepky a 
šablony za sníženou cenu pro hravé a zvídavé děti doplňuje i několik titulů a 
křížovky pro dospělé.  

 
Vybrat si a nakoupit můžete v době otevření knihovny nebo po dohodě na 
telefonu 494 383 008 až do pondělí 22. prosince. 

---------------------------------------------------- 
Předvánoční počteníčko 

Stejně tradičním jako nabídka prodeje nových 
knížek se před Vánocemi stalo i setkání nad komorně 
laděnými i humornými příběhy s nádechem vánočních 
svátků. Na podvečer s vůní punče a hudebním 
doprovodem Dušana Štarka Vás zveme  

v úterý 16. prosince /viz. obálka/ 
 

---------------------------------------------------- 
Knihovna bude otevřena do pondělí  22. 12. 2014, 

poté až v novém roce 5. 1. 2015. 
 
Návštěvníkům a příznivcům knihovny a kultury vůbec i všem ostatním přeji 
pohodu a příjemnou náladu už před svátky a Vánoce prožité v klidu a podle 
Vašich nejlepších představ. Ať Vás zdraví a radost doprovázejí celý příští rok. 
 

Helena Hájková 



Ordinační hodiny v době vánočních prázdnin ve zdravotním středisku  
 

MUDr. Zdeněk Abel – pediatr 
 

Pondělí  22. 12.       7.00 – 11.00 hod (kojenecká poradna 8.00 - 11.00)       
     13.00 – 16.00 hod  

Úterý     23. 12.        7.00 – 10.00 hod                
Pondělí  29. 12         8.00 – 11.00 hod (kojenecká poradna 9.00 - 11.00)       

                   13.00 – 16.00 hod  
Úterý     30. 12.        8.00 – 10.00 hod  
Středa    31. 12.       Dovolená -  Zástup MUDr. Julie Tichá (Poliklinika  

    Rychnov n. Kn. v době 8.00 – 12.00 hod) 
Pátek      2. 1. 2015   8.00 – 12.00 hod   

  
V akutních případech vyhledejte pohotovostní službu v Nemocnici v Rychnově 
nad Kněžnou: 
Pracovní dny: 16.00 - 7.00 hod - Dětském oddělení (5. patro) 
SO + NE: 8.00 - 20.00 hod -  Dětské oddělení (přízemí) 

    20.00 - 8.00 hod - Dětské oddělení (5. patro) 
 

Paní MUDr. Ilona Sedlmajerová – praktický pro dospělé 

NEORDINUJE ve středu 31. 12. 2014 

Paní MUDr. Marie Čapková – zubní lékař 

NEORDINUJE  
                            v úterý 23. 12. 2014 
                          ve středu 31. 12. 2014 

 

Změny v registraci vozidel 
Dne 1. 1. 2015 vstoupí v účinnost novela zák. č. 56/2001 Sb., která společně s 
prováděcí vyhláškou významnou měrou mění pravidla pro registraci vozidel 

 
Dovolujeme si uveřejnit především ty změny, 
které se budou bezprostředně týkat nás 
vlastníků a provozovatelů motorových vozidel. 
1. končí tzv. „odhlášky“ či „polopřevody“ 
2. končí schvalování vozidel jednotlivě 

dovezených ze zemí EU, tzv. dovozy (v 

případě doložení technického popisu vozidla potřebného pro zápis, se bude 
jednat pouze o registraci) 

3. změna vlastníka nebo provozovatele vozidla mezi původním a novým se 
uskuteční při jedné návštěvě registračního úřadu, kde je vozidlo 
registrováno doposud (tedy úřad místa původního vlastníka) 

• tato změna musí být oznámena do 10 pracovních dnů od změny 
vlastníka nebo provozovatele 

• tabulky s registrační značkou se již nebudou měnit 

• nový vlastník - provozovatel na „svůj“ úřad již nemusí, pouze v případě, 
že chce oznámit na vozidle další změnu (např. zápis tažného zařízení, 
změnu barvy) 

• v případě registrace vozidla nebo změny provozovatele či vlastníka 
žádost podaná na základě plné moci, musí být tato plná moc 
podepsána úředně ověřeným podpisem 

• protokol o evidenční kontrole předkládaný k žádosti o zápis změny 
vlastníka, nesmí být starší 14 kalendářních dnů 

4. dochází k úpravám při vyřazení vozidla z provozu (dříve dočasné vyřazení 
tzv. „depozit“) 

• v případě vyřazení vozidla z provozu na dobu delší než 12 po sobě 
jdoucích měsíců, je vlastník tohoto vozidla povinen oznámit adresu 
místa, kde je vozidlo umístěno a účel jeho využití  

• neučiní-li tak, nejen že mu hrozí pokuta ve výši až 50.000,- Kč (stejně 
jako u nesplnění celé řady dalších stanovených povinností), ale vozidlo 
navíc zanikne 

5. přechodné ustanovení zákona - za zaniklé vozidlo bude považováno i 
takové, které je v současnosti v tzv. „polopřevodu“ a do šesti měsíců od 
účinnosti zákona (tedy do 30. 6. 2015) nebude podána žádost o zápis 
vlastníka do registru, tedy vlastník nebo provozovatel musí dokončit převod 

Pojem zánik vozidla (dříve „trvalé vyřazení“) znamená, že vozidlo ztratí 
technickou způsobilost k provozu na pozemních komunikacích a nebude již 
možné jej opětovně zaregistrovat, ani provozovat na pozemní komunikaci.  

Možnost požádat o značku na přání, nebo třetí kus přidělené registrační značky 
(pro nosiče kol) je podle poslední změny zákona posunuta na začátek roku 
2016. 



Vážení spoluobčané, vzhledem k tomu, že se jedná o rozsáhlé změny, které se 
dotknou široké veřejnosti, jsou pracovníci registru vozidel Městského úřadu 
Kostelec nad Orlicí připraveni poskytnout odpovědi na Vaše případné dotazy. 

 
Ing. Bc. Ivan Novák  

vedoucí odboru dopravy – obecního živnostenského úřadu 
 

 
 

Hasiči v Doudlebách nad Orlicí 
 
130. výročí založení hasičského sboru v Doudlebách nad Orlicí  

4. – 6. července 2010 
4. července - příjezd „doudlebských“ z jižních Čech. Večer přátelské 

posezení v naší klubovně. 
5. července – prohlídka elektrárny na Pastvinské přehradě, 

odpoledne návštěva třebechovického betlému, večer opékání prasátka u 
malého splávku. 

6. července – slavnostní schůze na zámku v Doudlebách nad Orlicí. 
Hosté: Jiří Kaplan - starosta městyse, Tomáš Zemánek - zástupce starosty, 
Petr Dujka - správce zámku, Antonín Ulrych - starosta OSH-RK, František 
Rytíř - starosta jihočeských Doudleb s paní, Mirka Dürnfelderová - vedoucí 
souboru Doudleban, doc. Jan Kaplan - kronikář Doudleb nad Orlicí, hasiči 
z přátelského sboru z Doudleb z jižních Čech, zástupci SDH Záměl a SDH 
Potštejn. Na této slavnostní schůzi byla předána členům čestná uznání a 
medaile. 

Náš hasičský sbor obdržel: 
- stuhu ke slavnostnímu praporu od Městyse Doudleby nad Orlicí 
- stuhu ke slavnostnímu praporu III. stupně od SH ČMS 
- obraz Doudleb z jižních Čech, který sboru předal starosta obce 

Doudleby v jižních Čechách  
- Pamětní list od starosty SDH Doudleby v jižních Čechách  
Každý účastník slavnostní schůze obdržel od pana Dujky knížku 

„Vzpomínání“ od Eleonory Dujkové, rozené Bubna-Litic. 

Pro všechny účastníky slavnostní schůze byl ve školní jídelně 
připraven oběd. Po obědě se přátelé z Doudleb v jižních Čechách rozloučili  
a  odjeli domů. 
 

Mladí hasiči v roce 2010  
Zimní tábor Šajtava proběhl 15. – 21. února. Tábora se zúčastnila 

mládež z Doudleb nad Orlicí, Rybné nad Zdobnicí, Čestic a Slatiny nad 
Zdobnicí. 

Letní tábor MH „Brodcem vládne středověk“ byl pořádán ve dnech 
17. - 30. července 2010. Účast: Doudleby nad Orlicí, Čestice, Rokytnice 
v Orlických horách, Vrbice, Rybná nad Zdobnicí, Slatina nad Zdobnicí. Lázně 
Bohdaneč. 

Závod požárnické všestrannosti proběhl 2. října v Česticích. 
 

16. ledna - „Ples hasičů“ v restauraci U Vorlů. 
8. května – okrsková soutěž v Záměli. Ženy obsadily 1. místo, muži 
nedokončili požární útok (nenastartovaný stroj). 
4. září – hasičské odpoledne pro seniory v Pekle nad Zdobnicí. V soutěži 
obsadili muži z Doudleb nad Orlicí 5. místo. 
4. září - Kostelecké Horky. Ženy se umístily na 5. příčce, muži – smíšené 
družstvo – na 14. místě. 

----------- 
 

To je tak stručný výčet činnosti Sboru dobrovolných hasičů 
v Doudlebách nad Orlicí od jeho založení v roce 1880 až do roku 2010, ve 
kterém jsme oslavili 130. výročí založení. Za tu dobu si prošel mnohými 
úskalími a krizemi, kdy několikrát hrozil i rozpad celého sboru.  

Když se shrne sto třicet let, vznikne vlastně jen pár stránek 
popsaného papíru. Skrývá se v nich ale mnoho práce, úsilí a obětavosti lidí a 
dobrých kamarádů, kteří dovedou pomoci druhým v nouzi. Bez nároku na 
odměnu zasahují při požárech a živelných pohromách, mnohdy s nasazením 
vlastního zdraví a někdy i života. Po celou dobu činnosti doudlebského 
sboru se v něm vystřídalo takovýchto lidí již na stovky. Ty dnešní známe, ty 
dřívější někteří z nás ještě pamatují a ty z dob dávno minulých už ani 
neznáme a některá jména se ani nikdy nedozvíme. V čísle 1/2012 
doudlebských Zpráv jsme prosili občany o poskytnutí jakýchkoliv 
písemností, plakátů či fotografií, které by se v nějakém směru týkaly SDH. 



Tyto materiály bychom byli okopírovali a včas a v pořádku vrátili majitelům. 
Naše inzerce se však bohužel minula účinkem. 

Hasiči zachraňovali majetek i životy spoluobčanů a nikde se o nich 
nepsalo. Pomáhali nezištně druhým v neštěstí a vlastně jen tak -  snad jen 
pro radost z toho, že mohou pomoci. Kolikrát i trpělivě snášeli posměch 
druhých, když se u požáru nebo na cvičišti něco nepovedlo. Proto těm, kteří 
již nežijí, budiž vzdána čest a těm živým buďme alespoň vděční. 

 

Zdeněk Moravec 

 
 

Vážení sportovní přátelé, 
     dovolte mi ohlédnout se za rokem, který právě končí. TJ Velešov 
Doudleby je jednou z největších organizací v obci. Má celkem 224 členů 
v pěti oddílech: kopaná, tenis, turistika, ASPV, stolní tenis. Z toho je 67 
dětí. Právě jim musí patřit největší pozornost, a to se právě děje 
zásluhou pana Filipa Leimera, který jim jako trenér kopané věnuje 
opravdu hodně času. Naší snahou je tyto děti udržet na hřišti, ony mají 
opravdu zájem a rodiče je podporují a fandí jim. S mládeží také pracují ve 
stolním tenise, turistice a ASPV při škole. Všem trenérům a vedoucím 
patří velké poděkování.  
     Jako každá organizace, i tělovýchova se potýká s nedostatkem peněz. 
Je připraven zákon o podpoře sportu a jeho financování. Mohl by vyřešit 
stav, kdy jsme skoro poslední v Evropě ve financování sportu. Nejde 
přece všechno hodit na obce.  
     V minulých letech byla se zástupci naší obce dobrá spolupráce a 
věřím, že to potrvá také v dalším volebním období.      
     Za TJ Velešov Doudleby přeji všem pevné nervy a k tomu hlavně zdraví 
a spokojenost v novém roce. 

Ladislav Martínek 
 

 

TJ Velešov, stolní tenis 
 

Členové oddílu uspořádali pro mládež další ročník turnaje, který se 
uskutečnil v herně pod restaurací Lena. Přihlášení zájemci byli 
rozděleni do dvou kategorií. V nejmladší kategorii 1. - 4. třída se stal vítězem 

Petr Lukáš, dále se umístili Záruba Vojtěch a Kolečková Anička. Ve druhé 
kategorii 5. - 9. třída byl nejlepší Lysa Lukáš, dále se umístili Petr Radim a 
Jelínek Adam. Tito hráči spolu sehráli opravdu kvalitní a vyrovnané souboje. 
Nejlepší byli odměněni medailí a diplomem (foto na přebalu zpráv). 
   

V současné době probíhá podzimní část soutěží.  A-mužstvo hraje 
v nejvyšší okresní soutěži RP1. Bohužel se mužstvu nedaří a je nyní na 
posledním 12. místě. Proto je hlavním cílem pro jarní utkání v Play out umístění 
na nesestupové pozici.  
 
10. Sportovní klub Týniště nad Orlicí "A" 10 3 1 5 1 60:86 16 

11. 

Sportovní klub Vršovan 
Voděrady "A" 10 2 0 7 1 53:95 13 

12. TJ Velešov Doudleby nad Orlicí "A" 10 0 1 9 0 57:99 11 
 

B - mužstvo je po odehraných zápasech bez ztráty bodu na 1. místě v soutěži 
RP3. Toto umístění již nyní zajišťuje účast v jarních utkáních Play off o postup 
do vyšší soutěže RP2. Cílem je tedy konečné umístění na postupové pozici. 
 

1. TJ Velešov Doudleby nad Orlicí "B" 9 9 0 0 0 135:27 27 
2. Sportovní klub Solnice "B" 9 7 1 1 0 106:56 24 
3. TJ Sokol Častolovice "D" 9 7 0 2 0 103:59 23 

 
Müller Pavel 

 

 

TJ Velešov, oddíl kopané, Doudleby nad Orlicí 
 
 Nedávno skončila podzimní část mistrovských soutěží ročníku 2014-15, ve 
které některá naše mužstva byla úspěšná a některá méně. V soutěžích máme 
zapojena čtyři naše mužstva a čtyři mládežnická mužstva spojená s Baníkem 
Vamberk, hrající pod názvem Vamberk/Doudleby.   
Tady je přehled, jak si jednotlivá mužstva vedla: 
 A-mužstvo dospělých v krajské soutěži I. B třídě skupina D skončilo na      
2. místě se ziskem 26 bodů a poměrem branek 34:18. Tímto výsledkem si 
vybojovalo pro jarní část účast ve skupině o postup. V této skupině bude mít za 
soupeře mužstva z Albrechtic, Černíkovic, Českého Meziříčí, Opočna, Rychnova 
B, Lokomotivy Hradec Králové a Malšovic. O podzimní úspěch se střelecky 



zasloužili: Kráčmer 9 góly, Šrámek a Hudousek dali po 5, Krmaš a Schod po 3, 
Dudek, Lyer a Kotyza po 2 a Mazura Marek, Dostál a Kopsa po 1 gólu. 
V krajském poháru naše mužstvo zvítězilo v I. kole nad účastníkem krajského 
přeboru Jaroměří 3:2, ale v dalším kole v oslabené sestavě v Deštném prohráli 
1:5 a z pohárové soutěže vypadlo. 
 B-mužstvo dospělých v podzimní sezóně doplatilo na špatnou střeleckou 
produktivitu. Hráči si vypracovali dost brankových příležitostí, ale nedokázali je 
zužitkovat. Z toho důvodu se ve III. třídě Okresního přeboru umístili na 
posledním místě s 11 body a skóre 16:25. Tato soutěž je velice vyrovnaná. 
Stejně bodů jako naši, ale lepší skóre mají Vamberk B a Křovice. Na vedoucí duo 
Dobruška C a Domašín po podzimní polovině ztrácíme pouhých 6 bodů. 
Mužstvo se potýkalo s velkou fluktuací zaviněnou směnným provozem 
v zaměstnání a zraněními. Žádný zápas se nehrál ve stejném složení týmu. 
V mužstvu se vystřídalo celkem 30 hráčů od dorostenců až po veterány. Do 
budoucna je nutné, aby se zlepšila stabilita základní sestavy a tréninková 
morálka hráčů. Nejlepším střelcem byl Marcel Vidlička, který dal polovinu, to je 
8 branek, dále Mareš dal 2 branky a Mazura Tomáš, Chudý, Kudláček, Flekr, 
Schod Radek a Vidlička Jakub dali po 1 gólu. 
 Přípravky hrají v letošním ročníku ve dvou kategoriích a to starší a mladší. 
Hráči těchto mužstev hlavně sbírají zkušenosti.  Ke konci sezóny se jejich hra 
podstatně zlepšila a několik zápasů i se zkušenějšími soupeři vyhráli. V těchto 
kategoriích se tabulky nevedou. Snahou trenérů je, aby si zahráli všichni, i ti 
méně zkušení. Odměnou je radost ze hry právě těchto hráčů a o to větší je 
radost jejich rodičů i příznivců. Proto se výsledky jednotlivých zápasů nesledují. 
 Další mládežnická mužstva jsou spojená s Baníkem Vamberk a hrají pod 
názvem Vamberk/Doudleby. Větší počet hráčů máme pouze v dorosteneckém 
mužstvu a v dalších je našich jen málo. 
 Dorostenci po podzimu skončili na pěkném 2. místě s 30 body a skóre 
63:13. Nejlepší střelec tohoto mužstva dal 16 gólů. Z doudlebských hráčů dal 
Standa Dudek 5 a Michal Mazura 4 góly, Látr a Pastva po 1. 
 Starší žáci obsadili 5. místo s 18 body a poměrem branek 40:29. Nejlepší 
střelec Robin Ptáček dal 18 gólů. 
 Mladší žáci skončili ve své skupině na 5. místě s 11 body a skóre 19:40. 
 Starší přípravka v krajské soutěži vybojovala 1. místo s 34 body a skóre 
70:17. 
Protože v těchto soutěžích je jen málo našich hráčů a domácí zápasy se hrají ve 
Vamberku, podrobnosti o jednotlivých zápasech v Doudlebách nevedeme. 

 Jarní sezóna mistrovských soutěží začíná 21. března, kdy na našem hřišti A-
mužstvo přivítá Albrechtice. Ukončena bude 13. 6. 2015 také na našem hřišti 
s Lokomotivou Hradec Králové. 
B-mužstvo zahajuje až 19. dubna v Českém Meziříčí. 
 

Václav Prachař, oddíl kopané TJ Velešov  

 

Česká premiéra 
(výňatek ve zkrácené verzi převzat z Rychnovského deníku) 
 

Sny jsou od toho, aby se plnily. Účastí na běžeckém závodě s názvem 
Ultra Marathon Sovev – Emek na 166 kilometrů v Izraeli jsem si splnil svůj další 
běžecký sen. Pod tímto názvem se skrývá největší ultramaratónský závod nejen 
v Izraeli, ale i na celém Blízkém východě. Není divu, v ostatních zemích mají jiné 
starosti, než pořádat běžecké závody. K účasti mě motivoval i fakt, že v této 
oblasti ještě žádný z Čechů neběžel nic podobně dlouhého. 
Na jaře jsem tedy kontaktoval pořadatele a obratem mě přišlo potvrzení účasti. 

 

Start za svítání 
Ve čtvrtek 23. října v 7.00 hodin stojím tedy 

na startu 166 kilometrového závodu v kibucu 
Hazorea, což je vesnice zhruba 80 kilometrů 
severně od Tel Avivu. Čeká mě pět okruhů delších 
než 33 kilometrů v kopcovitém terénu po 
kamenitých, hrbolatých cestách, moderně se tomu 
říká ultratrail. Ještě v propozicích jsem nastudoval, 
že v jednom okruhu je výškové převýšení přes 
500 metrů, takže v součtu pomyslně vyběhnu až na 
nejvyšší vrcholky Vysokých Tater. Vybíhám tedy 
spolu s dalšími 36 běžci za svítání a sám jsem 
zvědav, co mě na trati čeká. Popravdě nejsem moc 
vyznavačem terénních běhů, víc mi vyhovují závody 
na silnici. Okruh má obrátkový charakter, zhruba do 
poloviny je stoupání a na obrátku seběh. 

Po startu se pohybuji zhruba v první třetině startovního pole a jen asi 
první kilometr se běží po asfaltu, poté se trať začíná vinout do kopců a já musím 
pozměnit svůj navyklý běžecký styl. Více zvedat nohy, abych nezakopl o nějaký 
ten větší kámen na cestě, což jde na úkor rychlosti běhu. Na okruhu jsou pouze 



tři občerstvovací stanice. S očekávaným oteplením přes den ke 30°C nebude 
stačit doplňovat tekutiny jen na nich. Raději si s sebou beru ledvinku s lahví, 
abych se mohl občerstvovat častěji. 

 

První krizová situace 
Hned na první obrátce zhruba po 17 kilometrech dochází ke krizové 

situaci. Pro lepší kontrolu nás vždy pořadatelé na startu a při probíhání do 
dalšího kola opatří náramkem na ruku a my jsme povinni ho na obrátce 
odevzdávat, aby nemohlo docházet k případným zkracováním tratě. Až zhruba 
tři kilometry za obrátkou si uvědomuji, že jsem náramek zapomněl odevzdat. 
Co teď? Mám se vracet a naběhnout dalších 6 km navíc? Sice jsem zatím stále 
svěží, ale vracet se mi moc nechce. Zariskuji případnou diskvalifikaci. Netuším, 
jak jsou pořadatelé přísní, ale věřím, že budou shovívaví a prominou mi toto 
opomenutí. Však jsem si stačil všimnout, že tu mají volnější pravidla. 

Nejednoho domácího běžce doprovází cyklista a poskytuje mu 
občerstvení i mimo občerstvovací stanice. Při průběhu do druhého kola se 
snažím vysvětlit, co se stalo a naštěstí se setkám s pochopením. Startovní pole 
se mezitím už značně roztáhlo, většinou běžím osamoceně. Mezitím se též 
oteplilo, nezřídka se ochlazuji poléváním vodou. Při průběhu do třetího kola si 
beru čelovku. Mám spočítáno, že v závěru tohoto kola mě zastihne tma. Ta 
přinese mírné ochlazení, ale s ubývajícími silami zpomaluji rychlost. 

V devět večer se na trať vydávají běžci na 100 kilometrový závod, 
poběží tři okruhy. Na trati nás sice je víc, ale v noci ztrácím přehled, kdo běží 
stejnou vzdálenost jako já a kdo 100 km. Nemám přehled, jak na tom jsem 
s pořadím. Ale nevadí, soustředím se jen běh, na spoře osvětlený kužel světla 
přede mnou a nesmím vnímat narůstající únavu a nedostatek spánku. Utěšuji 
se, že než mě slunce začne znovu spalovat svými paprsky, budu již v cíli. 

 

Konečně v cíli 
Svítání mě zastihlo už po poslední obrátce v posledním kole. A jako by 

do mě vlilo zbytky sil, co ve mně ještě zbyly. Zrychluji, předbíhám pár běžců. 
Cílem probíhám v čase 25:41 hod. nesmírně unavený, ale šťastný, že jsem to 
dokázal. Od pořadatelů přijímám gratulace, obdržím účastnickou medaili. 
V hlavě mám jedinou myšlenku, svalit se někde do stínu a kochat se vědomím, 
že už nemusím udělat jediný rychlý krok. Až s odstupem času se dozvídám, že 
jsem se umístil celkově na 11. místě a druhý v kategorii nad 50 let. 

 

Vlastimil Dvořáček 

 

Foto z ročníkového turnaje ve stolním tenise 

– viz článek uvnitř zpravodaje 

 
 

 
 



Vánoční dílny 

 
 

Slavnostní rozsvěcení vánočního stromu 

 
 

 

     Místní knihovna v Doudlebách n. O. 
 

Předvánoční počteníčko 
 

Komorní setkání s knížkami, povídáním a punčem na 
téma Vánoce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
úterý 16. prosince 2014  

knihovna v 17.00 
 

Máte-li chuť podělit se o svůj oblíbený příběh, vezměte jej s sebou 
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